
Acta de la Junta de Distrito Norte
Sesión: Ordinaria

Fecha: 23 de febrero de 2023

Expediente: JDN/2023/2
El presente documento es un acta, incorporada al libro de actas correspondiente con la numeración señalada al margen. La 
fecha de firma del documento puede ser posterior a la fecha de la sesión o la de aprobación del acta.

 

ASISTENTES

- Francesc Mezquita Patuel.
Presidente.
- Pilar Escuder Mollón.
Vicepresidenta.
- Asensio Magraner Sanchis.
Vecino Grupo Municipal Socialista.
- Domingo Giménez Renau.
Vocal AAVV Segón Molí.
- Clemente Agost Maner.
Vocal vecino Alcaldía.
- Mónica Sanmiguel Martí.
Vocal vecina Alcaldía.
- Juan Luis Saura Vilar.
Vocal vecino Grupo Municipal Popular.

MIEMBROS AUSENTES: 
(*) Excusan Asistencia

Laura Rubert Avinent (*)
Vicente Manuel Vidal Safont (*)
Lledó Navarro i Centelles (*)
José Luis Sierra Bellés (*)
David Aparici Cervera (*)
Francisco Cabañero Catalán (*)

HORA DE INICIO: 19:00
HORA DE FIN: 19:40
 
De acuerdo con la  convocatoria,  la 
sesión se celebra en el Primer Molí
 
Presidencia:
Francesc Mezquita Patuel.

Secretario/a: 
Dolores Benitez Guerrero
 
Reunidos en la fecha señalada en el 
encabezamiento los/as miembros de 
la  Junta  del  Distrito  Norte  se 
procedió al examen de los siguientes 
asuntos.

SECRETARIA: Dolores Benítez Guerrero.

Por el Presidente Ilmo. Señor Concejal, Francesc Mezquita Patuel, comprobado el “quorum” 
de asistencia, se procede a iniciar la sesión con los asuntos que figuran en el orden del día:

- Seguidamente toma la palabra la Sra. Secretaria para dar cuenta de una comunicación 
planteada por el vocal de la AAVV Primer Molí que no ha podido asistir a la Junta:

El Sr. Sierra comunica que se ha constituido el Consejo Local de Seguridad.

El Sr. Sierra propone que se utilice la valla retirada del Parque de Rafalafena en sustituir la  
actual existente en el Huerto Urbano del distrito, ya que está totalmente deteriorada y es 
agujereada para acceder al recinto.
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Por parte de la Sra. Escuder se contesta que parte de esta valla ya ha sido instalada en 
varias zonas deportivas y la restante se quiere instalar en la Ermita de San Isidro.

1. Aprobación del acta de la sesión anterior de la Junta del Distrito celebrada el día 25 
de enero de 2023.
No manifestándose ninguna observación al acta se declara aprobada por asentimiento. 

2. Ruegos y preguntas.

2.1 Ruego del vocal vecino del grupo municipal socialista:
El Sr. Mangraner solicita que los árboles y arbustos de la Plaza Antigua Corona de Aragón 
se poden más, para evitar el problema de los indigentes.

2.2 Ruego del vocal vecino de la Alcaldía:
El Sr. Agost solicita que en la calle Pintor Romero de Torres se instale por lo menos una 
papelera, en mitad de la calle.

2.3 Ruego del vocal AAVV Segón Molí:
El Sr. Giménez presenta una propuesta gráfica con la finalidad de mejorar la accesibilidad a 
la calle Villavieja desde la calle Pintor Carbó (dirección oeste), en el que propone habilitar un 
acceso de giro a la izquierda para los vehículos, de esta forma no se verían obligados a 
seguir hasta la rotonda de las Cañas y atravesar la Avenida de Lidón dos veces.

Sigue  reiterando  la  necesidad  de  reparar  la  acera  del  Camino  La  Plana  que  está  muy 
deteriorada por las raíces de los árboles.

Ante el problema de la escasa iluminación de las nuevas farolas propone que los árboles 
que se encuentren junto a una farola sean más recortados en su poda o bien instalar un 
brazo doble por debajo de los árboles. Concreta la zona del recinto de perros del Primer 
Molí y toda la calle San Roque.

2.4 Ruego del vocal vecino del grupo municipal popular:
El Sr. Saura solicita que los contenedores instalados en la calle Santa Barbara esquina a 
Ronda Magdalena sean cambiados a la acera de enfrente ya que impiden la visibilidad para 
poder incorporarse los vehículos a la ronda.

Pone de manifiesto que en la Avenida de Lidón remodelada, en el tramo hasta el Colegio de 
la Consolación, no  tiene espacios verdes tal y como se publicitó en su día.

Y no habiendo más asuntos que tratar, por la Presidencia se levanta la sesión. 

De todo lo cual, se expide la presente acta siendo la misma firmada electrónicamente por las 
personas que se relacionan al margen de la primera página del documento. 
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Acta de la Junta de Districte Nord
Sessió: Ordinària

Data:  25 de febrer de 2023

Expedient: JDN/2023/2
El present document és una acta, incorporada al llibre d'actes corresponent amb la numeració assenyalada al marge. La 
data de signatura del document pot ser posterior a la data de la sessió o la d'aprovació de l'acta.

ASSISTENTS

- Francesc Mezquita Patuel.
Presidente.
- Pilar Escuder Mollón.
Vicepresidenta.
- Asensio Magraner Sanchis.
Vecino Grupo Municipal Socialista.
- Domingo Giménez Renau.
Vocal AAVV Segón Molí.
- Clemente Agost Maner.
Vocal vecino Alcaldía.
- Mónica Sanmiguel Martí.
Vocal vecina Alcaldía.
- Juan Luis Saura Vilar.
Vocal vecino Grupo Municipal Popular.

MEMBRES ABSENTS: 
(*) Excusan Assistèencia

Laura Rubert Avinent (*)
Vicente Manuel Vidal Safont (*)
Lledó Navarro i Centelles (*)
José Luis Sierra Bellés (*)
David Aparici Cervera (*)
Francisco Cabañero Catalán (*)

HORA D'INICI: 19:00
HORA DE FI: 19:40
 
D'acord  amb  la  convocatòria,  la 
sessió se celebra Primer Molí
 
Presidència:
Francesc Mezquita Patuel.

Secretari/a: 
Dolores Benitez Guerrero
 

Reunits  en  la  data  assenyalada  en 
l'encapçalament  els/as  membres  de 
la Junta procedeixen a l'examen dels 
següents assumptes.

SECRETÀRIA: Dolores Benítez Guerrero.

Pel  President  Il·lm.  Senyor  Regidor,  Francesc  Mezquita  Patuel,  comprovat  el  “quòrum” 
d'assistència, es procedeix a iniciar la sessió amb els assumptes que figuren en l'ordre del 
dia:

- Seguidament presa la paraula la Sra. Secretària per a donar compte d'una comunicació 
plantejada pel vocal de la AAVV Primer Molí que no ha pogut assistir a la Junta:

El Sr. Sierra comunica que s'ha constituït el Consell Local de Seguretat.

El  Sr.  Sierra proposa que s'utilitze  la  tanca retirada del  Parc de Rafalafena a substituir 
l'actual existent en l'Hort Urbà del districte, ja que està totalment deteriorada i és foradada 
per a accedir al recinte.
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Per part de la Sra. Escuder es contesta que part d'aquesta tanca ja ha sigut instal·lada en 
diverses zones esportives i la restant es vol instal·lar en l'Ermita de San Isidro.

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior de la Junta del Districte celebrada el dia 25 
de gener de 2023.
No manifestant-se cap observació a l'acta es declara aprovada per assentiment. 

2. Precs i preguntes.

2.1 Pregue del vocal veí del grup municipal socialista:
El Sr. Mangraner sol·licita que els arbres i arbustos de la Plaça Antiga Corona d'Aragó es 
poden més, per a evitar el problema dels indigents.

2.2 Pregue del vocal veí de l'Alcaldia:
El Sr. Agost sol·licita que al carrer Pintor Romer de Torres s'instal·le almenys una paperera, 
a la meitat del carrer.

2.3 Pregue del vocal AAVV Segón Molí:
El Sr. Giménez presenta una proposta gràfica amb la finalitat de millorar l'accessibilitat al 
carrer la Vilavella des del carrer Pintor Carbó (direcció oest), en el qual proposa habilitar un 
accés de gir a l'esquerra per als vehicles, d'aquesta manera no es veurien obligats a seguir 
fins a la rotonda de les Canyes i travessar l'Avinguda de Lidón dues vegades.

Continua  reiterant  la  necessitat  de  reparar  la  vorera  del  Camí  La  Plana  que  està  molt 
deteriorada per les arrels dels arbres.

Davant el problema de l'escassa il·luminació dels nous fanals proposa que els arbres que es 
troben al costat d'un fanal siguen més retallats en el seu poda o bé instal·lar un braç doble 
per davall dels arbres. Concreta la zona del recinte de gossos del Primer Molí i tot el carrer  
Sant Roque.

2.4 Pregue del vocal veí del grup municipal popular:
El Sr. Saura sol·licita que els contenidors instal·lats al carrer Sant Barbara escaira a Ronda 
Magdalena siguen canviats a la vorera de davant ja que impedeixen la visibilitat per a poder 
incorporar-se els vehicles a la ronda.

Posa de manifest que en l'Avinguda de Lidón remodelada, en el tram fins al Col·legi de la 
Consolació, no té espais verds tal com es va publicitar en el seu moment.

I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Presidència s'alça la sessió. 

De tot  això,  s'expedeix  la  present  acta  sent  la  mateixa  signada  electrònicament  per  les 
persones que es relacionen al marge de la primera pàgina del document. 
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